



《尋秦記》加長版情人節上映

古天樂「連中兩元」 雙倍開心

前晚除了一眾《尋秦記》主要

演員出席外，還有張繼聰、

洪天明、朱鑑然、雪梨、余香凝，連已離開娛樂圈的「三



弟」劉嘉龍亦有驚喜現身。久未露面的雪兒表示今次回來見到多位老朋友當然開心，見到項大哥（古天樂）自己依然會忍不住笑，又表示有機會都想搞笑片。

現場除宣布《尋秦記》港澳地區票房衝破8,888萬港元外，亦同時宣布電影加長版《尋秦記》Plus+ 多元宇宙版已安排在2月14日情人節當日上映，老闆古天樂更即場在加長版特別戲票上簽名，三哥指古仔簽名似「白龍王」寫字，古仔笑指其簽名有開運作用。

古仔簽名會上或獻歌喉

古仔、宣萱及雪兒一起受訪，古仔指電影加長版終於推出感到高興，問到為何選在情人節上映，他說：「電影係圍繞唔同感情，親情、友情、師徒情，我覺得情人節都適合大家齊齊去睇。」至於他首張個人精選專輯《天命最高 BACK TO THE PAST》亦於當日推出，相隔多年再次出碟感受。他高興地說：「今次出埋黑膠，好有珍藏價值，真係好耐有出過碟，多謝《尋秦記》！」提到不少網民建議開簽唱會？古仔預告情人節當日會有簽名會：「好難做到又簽又唱！或簽完再唱嘅機會喇！」他透露簽名會額度有限，只有200個名額。宣萱表示期待古仔跳唱《今期流行》，雪兒則想聽他唱Rap，古仔即爽快答好，但笑道「想同做係兩件事」。

關於張欽聲遺囑的查詢
姓名：張欽聲，性別：男，簡體名：張欽聲，香港身份證號碼：XXXX939(3)
死亡日期：二零一五年七月一日
如任何人士曾為上述死亡人士張欽聲立下遺囑或存有張欽聲的遺囑、遺囑修正或其他遺囑文件正本或複印本，請於今日起1個月內，聯絡及知會鄧兆駒律師事務所。地址：香港九龍旺角彌敦道639號雅蘭中心辦公樓一期16樓05室，聯絡人：戴小姐，電話：25992698/25992699，檔案編號：ET/A26663/26/ED。日期：2026年2月12日

關於張伯仁遺囑的查詢
姓名：張伯仁（英文：CHEUNG, PAK YAN，簡體字：張伯仁），性別：男，香港身份證號碼：E778XXX(X)
死亡日期：2023年12月7日
如任何人士曾為上述死亡人士張伯仁立下遺囑或存有張伯仁的遺囑、遺囑修正或其他遺囑文件正本或複印本，請於今日起1個月內，聯絡及知會馮黃伍林有限公司法律責任合夥律師行，地址：香港灣仔軒尼詩道48-62號上海實業大廈1303室，聯絡人：伍毅文律師或本行職員周先生，電話：28698008，檔案編號：RN/ 2023826/WC。
日期：2026年2月12日

中國銀行(香港)
BANK OF CHINA (HONG KONG)

中銀香港「中銀Cheers Card
上海站賽車比賽 VIP 體驗抽
獎活動」得獎者名單

中銀香港「中銀Cheers Card
上海站賽車比賽 VIP 體驗抽
獎活動」已圓滿結束，得獎者名
單如下：

禮品	得獎者	手提電話號碼
WONG C** H***	92***30	
TONG P* K**	61***78	

我們將以短訊通知以上得獎者。如有查詢，請聯絡中銀信用卡客戶服務熱線：2108 3288。

推廣生意的競賽牌照號碼：60977

(新界沙田區)

檔案編號：ELS2026-50318

廚師 \$23,000

不需輪班工作，每週工作6天，每天工作9小時，10:00 - 21:00 (包括用膳/休息時間2小時)。

於中菜館烹調菜式；預備食材，解凍，宰切及清洗食材；醃肉，醬汁調配；監控食物品質及環境衛生。

小六學歷程度，一年相關工作經驗，不需管理下屬，不需技能測試，懂一般粵語及讀寫中文。

本公司正透過勞工處進行招聘，求職者請電：2114 6869 查詢 / 安排面試

申請酒牌續期公告
德國百帝王啤酒主題餐廳

現特通告：羅慧清其地址為新界屯門麒麟徑39號遠東發展屯門大廈地下4號舖，現向酒牌局申請位於新界屯門麒麟徑39號遠東發展屯門大廈地下4號舖德國百帝王啤酒主題餐廳的酒牌續期，其附加批註為酒吧。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交新界大埔鄉事會街8號大埔綜合大樓4樓酒牌局秘書處。

日期：2026年2月12日

**NOTICE ON APPLICATION FOR
RENEWAL OF LIQUOR LICENCE**

德國百帝王啤酒主題餐廳

Notice is hereby given that Luo Huiqing of Shop 4, G/F, Far East Consortium Tuen Mun Building, No. 39 Kei Lun Path, Tuen Mun, New Territories is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of 德國百帝王啤酒主題餐廳 situated at Shop 4, G/F, Far East Consortium Tuen Mun Building, No. 39 Kei Lun Path, Tuen Mun, New Territories with endorsement of bar. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds thereof, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4th Floor, Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, New Territories within 14 days from the date of this notice.

Date: 12th February 2026

申請酒牌續期公告
幕多

現特通告：吳天佑其地址為九龍尖沙咀漆咸圍1-3號多福大廈地下A舖，現向酒牌局申請位於九龍尖沙咀漆咸圍1-3號多福大廈地下A舖多的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書處。

日期：2026年2月12日

**NOTICE ON APPLICATION FOR
RENEWAL OF LIQUOR LICENCE**

DOM'S KITCHEN

Notice is hereby given that NG TIN YAU ANTONIO of SHOP A, G/F, DOLFORD MANSION, 1-3 CHATHAM COURT, TSIM SHA TSUI, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of DOM'S KITCHEN situated at SHOP A, G/F, DOLFORD MANSION, 1-3 CHATHAM COURT, TSIM SHA TSUI, KOWLOON. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds thereof, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4th Floor, Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 12th February 2026

申請酒牌轉讓、續期及修訂公告
御饌

現特通告：廖嘉怡其地址為香港西區干諾道西181號One-Eight-One Hotel & Serviced Residences 3樓及3樓平台露天座位間，現向酒牌局申請位於香港西區干諾道西181號One-Eight-One Hotel & Serviced Residences 3樓及3樓平台露天座位間THE PRAYA的酒牌轉讓給廖嘉怡其地址為香港西區干諾道西181號One-Eight-One Hotel & Serviced Residences 3樓及3樓平台露天座位間及續期，其附加批註為酒店及作出以下修訂：店號名稱更改為御饌。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌局秘書處。

日期：2026年2月12日

**NOTICE ON APPLICATION FOR
TRANSFER, RENEWAL
AND AMENDMENT(S) OF LIQUOR LICENCE**

AURUM DINING

Notice is hereby given that LIU Ka-yi of 3/F AND THE OUTSIDE SEATING ACCOMMODATION AT FLAT ROOF OF 3/F, ONE-EIGHT-ONE HOTEL & SERVICED RESIDENCES, 181 CONNAUGHT ROAD WEST, WESTERN, HONG KONG is applying to the Liquor Licensing Board for transfer and renewal of the Liquor Licence in respect of THE PRAYA situated at 3/F AND THE OUTSIDE SEATING ACCOMMODATION AT FLAT ROOF OF 3/F, ONE-EIGHT-ONE HOTEL & SERVICED RESIDENCES, 181 CONNAUGHT ROAD WEST, WESTERN, HONG KONG with endorsement of hotel and the following amendment(s): Change the shop sign to Aurum Dining. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds thereof, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 2nd Floor, Lockhart Road, Mong Kok within 14 days from the date of this notice.

Date: 12th February 2026

申請酒牌續期公告
隨變雞煲

現特通告：許柄綱其地址為九龍油麻地文匯街2號地下，現向酒牌局申請位於九龍油麻地文匯街2號地下隨變雞煲的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書處。

日期：2026年2月12日

**NOTICE ON APPLICATION FOR
RENEWAL OF LIQUOR LICENCE**

隨變雞煲

Notice is hereby given that YUEN, Kam Lung of G/F, NO. 10B MAN WUI STREET, FERRY POINT, YAU MA TEI, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of 隨變雞煲 situated at G/F, NO. 10B MAN WUI STREET, FERRY POINT, YAU MA TEI, KOWLOON. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds thereof, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4th Floor, Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 12th February 2026

申請酒牌續期公告
海港燒鵝海鮮酒家

現特通告：黃錦龍其地址為九龍新蒲崗六合街29號宏輝工業大廈3字樓，現向酒牌局申請位於新界屯門友愛邨愛路H.A.N.D.S, S區第三層S-321號舖海港燒鵝海鮮酒家的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書處。

日期：2026年2月12日

**NOTICE ON APPLICATION FOR
RENEWAL OF LIQUOR LICENCE**

隨變雞煲

Notice is hereby given that YUEN, Kam Lung of G/F, NO. 10B MAN WUI STREET, FERRY POINT, YAU MA TEI, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Victoria Harbour Roasted Goose & Seafood Restaurant situated at Shop No. S-321, Level 3, Zone S, H.A.N.D.S, Yau Oi Road, Yau Oi Estate, Tuen Mun, New Territories. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds thereof, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4th Floor, Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, New Territories within 14 days from the date of this notice.

Date: 12th February 2026

申請酒牌續期公告
星河動感時代

現特通告：鄧皓桓其地址為新界八鄉橫台山永寧里143號，現向酒牌局申請位於新界元朗錦田吉慶圍180號地下及閣樓星河動感時代的酒牌續期，其附加批註為酒吧。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交新界大埔鄉事會街8號大埔綜合大樓4字樓酒牌局秘書處。

日期：2026年2月12日

**NOTICE ON APPLICATION FOR
RENEWAL OF LIQUOR LICENCE**

STAR RIVER RESTAURANT

Notice is hereby given that Tang, Ho Wun of No. 143, Wing Ning Lane, Wang Toi Shan, Pat Heung, Yuen Long, New Territories is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Star River Restaurant situated at G/F & C/L, 180, Kit Hing Wai, Kam Tin, Yuen Long, New Territories with endorsement of bar. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds thereof, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4th Floor, Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, New Territories within 14 days from the date of this notice.

Date: 12th February 2026

申請酒牌轉讓公告
殷悅

現特通告：陳偉明其地址為新界荃灣華街3號悅來酒店30樓(部份)，現向酒牌局申請位於新界荃灣華街3號悅來酒店30樓(部份)殷悅的酒牌轉讓給萬孝英其地址為新界荃灣華街3號悅來酒店30樓(部份)，其附加批註為酒店。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交新界大埔鄉事會街8號大埔綜合大樓4字樓酒牌局秘書處。

日期：2026年2月12日

**NOTICE ON APPLICATION FOR
TRANSFER OF LIQUOR LICENCE**

YINYUE

Notice is hereby given that Chan Wai Ming Terence of 30/F (PORTION), PANDA HOTEL, 3 TSUEN WAH STREET, TSUEN WAN, NEW TERRITORIES is applying to the Liquor Licensing Board for transfer of the Liquor Licence in respect of Yin Yue situated at 30/F (PORTION), PANDA HOTEL, 3 TSUEN WAH STREET, TSUEN WAN, NEW TERRITORIES to Man Hau Ying of 30/F (PORTION), PANDA HOTEL, 3 TSUEN WAH STREET, TSUEN WAN, NEW TERRITORIES with endorsement of hotel. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds thereof, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4th Floor, Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, New Territories within 14 days from the date of this notice.

Date: 12th February 2026